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Protokół nr 3 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Więcborku, odbytego  

w dniu 19.03.2019r. 

 

 

Posiedzenie odbyło się w biurze Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku. 

 

Spotkanie trwało od godz. 14:30 – 14:50. 

 

Obecność według załączonej listy obecności. 

 

Spoza składu Komisji w posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Więcborka p. Waldemar 

Kuszewski. 

 

Przewodniczący Komisji p. Jacek Kabattek otwierając posiedzenie powitał wszystkich 

zebranych i przypomniał, że tematyka spotkania obejmuje ustalenie terminu, zakresu oraz 

składu Zespołu Kontrolnego, kontroli według przyjętego przez Komisję planu pracy na rok 

2019 oraz sprawy różne. 

Porządek obrad przyjęto bez zmian. 

Kontrola funkcjonowania „Klubu Dziecięcego” w Więcborku zaplanowana została na dzień 

28 marca na godz. 14:30 w siedzibie Placówki .  

 

Skład Zespołu Kontrolnego: 

1. Jacek Kabattek - Przewodniczący Komisji 

2. Natasza Ksobiak - Członek Zespołu 

3. Wojciech Janicki - Członek Zespołu. 
 

W sprawach różnych Przewodniczący Komisji wnioskował o interwencje Burmistrza  

w sprawie odcinka drogi przy szkole w Zakrzewku /odcinek 20-30m/. Drogowcy z Powiatu 

naprawiali już drogę ale nie wiadomo czemu tylko do określonego odcinka, a ten przy szkole, 

gdzie nawierzchnia jest fatalna, pominęli.  

Radny Mateusz Łański prosił z kolei o skierowanie równiarki na ulice Runowską, Krótką  

i Kwiatową w Wituni, w celu zasypania powstałych ubytków. 

Radny Wojciech Janicki pytał, czy wiadomo, w jakim terminie zostanie naprawiona 

siłownia napowietrzna.  

Burmistrz Więcborka odpowiedział, że zniszczony element został zamówiony, a jego 

wymiana nastąpi w kwietniu br. 

Radny Janicki interesował się także terminem rozpoczęcia prac przy budowie molo. Pytanie 

zadał, gdyż obecnie stan wody jest bardzo niski i jeżeli wykonawca uwzględni go w obecnym 
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stanie, później może być problem. Sugerował, aby zwrócić wykonawcy zadania uwagę na ten 

aspekt. 

Radna Natasza Ksobiak pytała o oznakowanie mostu na ulicy Złotowskiej. 

Burmistrz Więcborka wyjaśnił, że zasięgnął w tej sprawie opinii w Zarządzie Dróg 

Wojewódzkich i wynika z niej, że most który jest wykonany zgodnie z normami, a ten 

konkretny taki jest, nie wymaga dodatkowego znakowania. 

Radna Ksobiak w imieniu jednego z mieszkańców pytała, czy deszczówki na ulicy 

Dworcowej są pod kontrolą Gminy. W okolicach budynku Dworca PKP pojawił się problem 

z wylewającą się ze studzienki wodą.  

Radny Łański pytał, jak ma wyglądać procedura, dotycząca wykonania dalszego odcinka 

chodnika w Wituni. Na zebraniu sołeckim mowa była o zebraniu w sołectwie podpisów, które 

następnie przekazane zostaną do zarządu Dróg Wojewódzkich. Prosił o skonkretyzowanie, 

czy wniosek wraz z podpisami ma zostać przedstawiony w formie interpelacji, która następnie 

poprzez Burmistrza Więcborka trafi do ZDW. 

Burmistrz Więcborka potwierdził, że może być to w formie interpelacji. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Prot. I. Mrozek 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

Jacek Kabattek 

 


